
 Actielijst raad(scommissie) tot en met 16-05-2023
Punt Datum

Toezeggin
g

Actie Geplande
afdoening

Producten en wijze van informeren Afgedaan/stand
van zaken

1. 11-10-2020 Herinrichting Europaweg 
Stationsweg West: het college 
laat de verkeersstromen 2 jaar
na realisatie monitoren en 
onderzoekt de aanpak van 
mogelijke knelpunten:

.

Wethouder 
de Kruif

December 2023 - Er zal een evaluatie van de nieuwe rotonde alsmede 
mogelijke knelpunten worden uitgevoerd in december 
2023 (2 jaar na oplevering). De resultaten zullen via 
ingekomen stukken worden gedeeld.

-

Wethouder de 
Kruif heeft de 
raad toegezegd 
om te pogen 
eerder onderzoek
in te zetten. 
Schriftelijke 
informatie volgt.

Onderzoek wordt 
momenteel 
uitgevoerd. 27 
juni staat een 
bewonersavond 
gepland.

2. 05-10-2021 Herinrichting Nico 
Bergsteijnweg: het college laat
monitoren of de beoogde 
doelstelling met dit ontwerp 
wordt bereikt (houden mensen
zich aan de snelheid? Zijn er 
voldoende parkeerplekken? Is 
de 
voetgangersoversteekplaats 
(bij de Ekris) voldoende? Wordt
het fietsgebruik gestimuleerd 
door de fietsstraat van oost 
naar west?)

De Kruif December 2024 (twee jaar 
na oplevering)

- Er zal onderzoek naar genoemde zaken worden in 
december 2024 uitgevoerd (2 jaar na oplevering).

- De resultaten zullen via ingekomen stukken worden 
gedeeld.

 Conform 
planning

3. 09-11-2021 Wethouder Molenaar zal de 
raad informeren, zodra de 
plannen rondom het 
Henschotermeer, incl. 
planning, bekend zijn (en aan 
de
minimale eisen voldoen).

Molenaar Lopende actie - Hier zal invulling aan gegeven zodra plannen concreet 
en geschikt zijn voor behandeling door het college.

Het 
bestemmingsplan
is vanuit de 
initiatiefnemer 
vertraagd. Zodra 
dit wordt 
ingediend, wordt 
de raad 
geïnformeerd.

4. 9-11-2021 Onderzoek naar mogelijkheden
ja-ja-sticker wordt toegezegd.

Wethouder 
de Kruif

Q2 - Bezien wordt of kan worden aangesloten op de 
landelijke regeling InMijnBus en gebruik te gaan maken
digitale brievenbusstickers. Door ontwikkelingen 
rondom deze regeling is onduidelijk of 1 januari 2023 
voor het in werking treden van het digitale 
registratiesysteem nog steeds haalbaar is.

- Een memo omtrent dit actiepunt zal via ingekomen 
stukken worden aangeboden.

Vanwege 
ambtelijke 
capaciteit is dit 
uitgesteld. Het 
memo wordt 3e 
kwartaal aan de 
raad 
aangeboden.

5. 27-01-2022 Terugkoppeling informatie 
over huisvesting huisartsen

Wethouder 
Van de Graaf

Q2 2023 - Een korte memo omtrent de actuele stand van zaken is
in november via ingekomen stukken aangeboden.

Actiepunt is 
aangehouden.
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- Het lid Van Schaik (GBW) is van mening dat het memo 

niet de gevraagde informatie bevat om dit punt als 
afgedaan te beschouwen. Wethouder Van de Graaf 
zegt toe dit technisch en inhoudelijk te bespreken en 
hier vervolgens zo spoedig mogelijk schriftelijk op 
terug te komen.

Voor deze 
informatie zijn wij
natuurlijk 
afhankelijk van 
de huisartsen 
zelf. Het 
volgende gesprek
met de 
huisartsen is voor
begin juni. Kort 
daarna wordt u 
schriftelijk 
geïnformeerd.

6. 06-12-2022 Financiële najaarsrapportage-
GGiD
- Wethouder Van de Graaf 

zegt toe dat de raad een 
kort overzicht krijgt van 
het tijdspad tussen het 
ontvangen van de 
gegevens en het 
doorgeven aan de raad.

-

Wethouder 
Van de Graaf

Q1 2023
We maken een 
kort overzicht, dit
komt in Q2 naar 
de raad.

7. 06-12-2022 Rechtmatigheidsverantwoordin
g
Wethouder Molenaar zegt toe 
inhoud te willen geven aan de 
wens vanuit de 
raadscommissie om betrokken 
te zijn bij deze nieuwe manier 
van werken en het lerend 
vermogen van het college en 
de ambtelijke organisatie. Het 
college komt ook met een 
ureninschatting wat deze 
nieuwe manier van werken ons
kost.

Wethouder 
Molenaar

Q4 2023 2023 zien wij als 
proefjaar, we 
kunnen deze 
inschatting 
maken aan het 
einde van 2023.

8. 07-12-2022 Integrale verordening sociaal 
domein 2023 (wethouder Van 
de Graaf)

Het college wil de 
mantelzorgdag inclusiever 
maken.  Hier komt het college 
in de loop van 2023 op terug.

Wethouder 
Van de Graaf

Momenteel wordt gewerkt aan het actualiseren van het 
mantelzorgbeleid. Zodra hier meer bekend over is, wordt u 
hier schriftelijk over geïnformeerd. Afdoening volgt zoals 
toegezegd later dit jaar.

9. 07-12-2022 Nadere benutting krediet 
centrum

1. Wethouder Molenaar 

Wethouder 
Molenaar

Scans zijn gepresenteerd bij de informatieavond.
De raad is via 
een 
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zegt toe de 
samenvatting van de 
profileringsscans van 
de centrumregisseur 
aan de raad toe te 
sturen.

2. Wethouder Molenaar 
zegt toe de raad 
vaker mee te nemen 
in de ontwikkeling 
van het centrum.

informatieavond 
in maart 2023 op
de hoogte 
gebracht van de 
laatste stand van
zaken.

10. 22-12-2022 De provincie Utrecht stelt 
subsidies beschikbaar voor het
verduurzamen van de 
woningen. Het college is 
momenteel bezig met een 
aanvraag hiervoor. In Q2 
verwacht wethouder Van de 
Graaf definitief uitsluitsel te 
kunnen geven over de 
aanvraag.
De raad wordt geïnformeerd 
over de uitkomst van de 
aanvraag.

Wethouder 
van de Graaf

Q2 2023 Dit gaat specifiek over de subsidie voor huiseigenaren met 
een minimuminkomen. Actiepunt aanpassen om specifiek 
op deze subsidie te richten. Die aanvraag is toegekend.

11. 22-12-2022 Wethouder Van de Graaf zegt 
toe de communicatielijn van 
de pre-SMP te communiceren.

Wethouder 
Van de Graaf

Q2 2023 De wethouder 
heeft de 
gemeenteraad 
mondeling 
geïnformeerd 
over de laatste 
stand van zaken. 
Deze informatie 
volgt later.

12. 17-01-2023 Wethouder Van de Graaf zegt 
toe dat het college in het 
tweede kwartaal met een plan 
komt voor de handhaving van 
de opkoopbescherming.

Wethouder 
Van de Graaf

Q3 Wegens het gebrek aan ambtelijke capaciteit op Wonen zijn
een aantal zaken vertraagd. Het college heeft daarvoor 
bijvoorbeeld gekozen om de Woonvisie uit te besteden aan 
een bureau. Dit onderdeel moet intern worden opgepakt. 
De verwachting is dat de ambtelijke capaciteit in juni weer 
op sterkte is.

Het college geeft 
prioriteit aan 
deze maatregel, 
in het derde 
kwartaal wordt 
informatie 
aangeleverd.

13. 17-01-2023 Wethouder Molenaar zegt de 
raad toe de raadsleden te 
betrekken bij de mid-term 
review van het 
collegewerkprogramma.

College Q2 2024

14. 17-01-2023 Wethouder Van de Graaf zegt 
toe dat, na de evaluatie van de
verschillende losse regelingen 
in het kader van het 
armoedebeleid (deze evaluatie
vindt in Q1 en Q2 van 2023 

Wethouder 
Van de Graaf

Vanaf Q3 2023 In overleg met de
griffie is 
afgesproken dat 
dit onderwerp 
wordt besproken 
in de 
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plaats) de raad wordt 
uitgenodigd om mee te 
denken over hoe het 
armoedebeleid beter vorm kan
krijgen.

informatieavond 
na het 
zomerreces. Na 
de 
informatieavond 
is dit actiepunt 
afgevoerd.

15. 02-02-2023 Wethouder Molenaar zegt toe 
dat de subsidies voor 
sportverenigingen in bedragen
gedeeld worden met de raad.

Wethouder 
Molenaar

Q2 2023 De memo sportbijdragen 2023 wordt gevoegd bij de 
verzamelmail van week 21.

Voorstel griffie:
Deze toezegging 
als afgedaan 
beschouwen. Zie 
memo 
sportbijdragen 
2023 in de 
verzamelmail van
week 21.

Uiterlijk in juni 
wordt de raad 
hier schriftelijk 
over 
geïnformeerd.

16. 23-02-2023 Wethouder Van de Graaf geeft 
aan tijdens de begroting terug 
te komen op de financiering 
van de energietoeslag in 2024.

Wethouder 
Van de Graaf

Oktober 2023 Conform 
planning.

17. 09-03-2023 Burgemeester Jansen zegt toe 
het Strategisch Informatie 
Veiligheidsplan te delen met 
de gemeenteraad indien daar 
geen bezwaar voor is.

Burgemeeste
r

Dit stuk kan 
worden gedeeld, 
dit zal in mei aan 
de raad worden 
gezonden, of 
eventueel achter 
een slotje op het 
RIS geplaatst.

18. 09-03-2023 Wethouder De Kruif zegt de 
gemeenteraad toe te 
informeren over de kerngroep 
luchtvaart.

Wethouder 
De Kruif

Q3 2023 Binnen de provincie Utrecht bestaat de Kerngroep 
luchtvaart.
Deze wordt gevormd door wethouders van de gemeenten 
De Ronde Venen, Stichtse Vecht, Woerden, Ouderwater, 
Utrecht en Amersfoort, twee omwonenden en NMU.
In deze kerngroep worden de ontwikkelingen besproken.
Het is ook voorportaal voor overleg gedeputeerde met 
minister over de luchtvaartdossiers.

Vanuit de kerngroep heeft de gemeente Amersfoort oa de 
ontwikkelingen rond de vliegroutes ingebracht in het 
overleg van de regio Amersfoort en via die weg heeft de 
gemeente Woudenberg ook de zienswijzen mbt de 
eventuele route verandering van de provincie mede 
onderschreven.

Voorstel griffie:
Deze toezegging 
als afgedaan 
beschouwen. De 
raad is hierover 
geïnformeerd in 
de verzamelmail 
van 17 mei. Zie 
ook hiernaast.

19. 23-03-2023 Wethouder Molenaar zegt toe 
dat de raad wordt 
geïnformeerd over de 

Wethouder 
Molenaar

Q4 De herzieningen van de grondexploitaties worden 
normaliter één keer per jaar behandeld, de volgende 
herziening wordt in april 2024 in de raad besproken.
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uitkomsten van het onderzoek 
grondexploitatie Hoevelaar 
fase 2.

Het gaat hier om het onderzoek naar het kinderdagverblijf 
en de extra sociale huurwoningen. Deze worden gedeeld 
zodra hier helderheid over is. Als dat leidt tot een 
aanpassing, dan komt dit naar de raad.

20. 20-04-2023 Wethouder Molenaar geeft aan
dat hij schriftelijk informatie 
met raad zal delen over Wabo, 
WRO en participatieplicht 
omtrent de bouw van een 
kinderopvang in de 
Middenstraat.

Wethouder 
Molenaar

Mei 2023

21. 16-05-2023 Wethouder De Kruif komt 
schriftelijk terug op de vraag 
van de heer Van der Linden 
(CU) over het speelruimteplan:
zijn er structureel voldoende 
financiële middelen in de 
begroting opgenomen om de 
huidige kwaliteit van de 
speelruimten te waarborgen?

Wethouder 
De Kruif

Het antwoord luidt: Er zijn jaarlijks voldoende financiële 
middelen begroot voor reparaties en onderhoud om de 
kwaliteit van de speelvoorzieningen te waarborgen.

Voorstel griffie: 
deze actie als 
afgedaan 
beschouwen (zie 
hiernaast)

22. 16-05-2023 Implementeren nieuw 
participatiebeleid:
1. Zodra de projectleider 

gestart is, zal het college 
een reactie geven op de 
vraag hoe en in hoeverre 
tegemoet gekomen wordt 
aan de wensen en 
bedenkingen van de raad.

2. De opdracht 
(vacaturetekst/uitvraag) 
voor de projectleider 
‘Implementeren nieuw 
participatiebeleid’ zal met 
de raad worden gedeeld.

Wethouder 
De Kruif

23. 16-05-2023 Verstrekken geldlening 
Stichting Kindercentrum 
Woudenberg:
1. Het verslag van de avond 

op 9 maart 
(participatieverslag) over 
de verbouwing van het 
Kindercentrum zal ter 
beschikking worden 
gesteld aan de raad.

2. De wethouder komt terug 
op de vraag wat precies 
het energielabel wordt 
van het gebouw, na de 
verbouwing.

Wethouder 
Molenaar

1. Het verslag is bij de stukken voor de raad van 30 mei, 
aangaande dit agendapunt, gevoegd.

2. Label C
Met de uitbreiding in het verschiet, de Stichting is al 
langere tijd bezig met de voorbereidingen voor de 
uitbreiding, hebben ze er voor gekozen om het label van 
het pand te berekenen na de bouw van het nieuwe deel.
Het nieuwbouwdeel wordt gebouwd volgens het geldende 
bouwbesluit en voldoet aan de labelplicht. Het bestaande 
deel van het pand voldoet aan label C.
Zo is het pand voorzien van geïsoleerde wanden, plafonds 
en vloeren. De afgelopen jaren heeft er flink onderhoud 
plaatsgevonden aan de verlichting, alles is voorzien van 
LED verlichting.
De ramen zijn van dubbelglas en de ketel is 4 jaar geleden 
vervangen. Na realisatie wordt het definitieve label 

Voorstel griffie:
Deze actie als 
afgedaan 
beschouwen. (zie
hiernaast)
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aangevraagd van het pand in de nieuwe staat.

Impact op de openbare ruimte
Naar aanleiding van de vraag van GBW over de impact op 
de openbare ruimte, bijvoorbeeld verkeer. Hier wordt in de 
openbare ruimte rekening mee gehouden. We zijn aan het 
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn met betrekking tot 
kort parkeren, slimme aansluitingen en doorstroom van het
fietspad.
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